
ZÁPISNICA 
zo zasadnutia Komisie ochrany verejného poriadku  pri Mestskom 

zastupiteľstve v Rožňave 
zo dňa 28. 11. 2022

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program rokovania podľa pozvánky:

1. Otvorenie, schválenie programu rokovania – M. Demény
2. Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO a PO na rok 

2022 – M. Erősová 
3. Plnenie uznesení – Mgr. Halyák
4. Rôzne
5. Diskusia
6. Záver

K bodu č. 1: Otvorenie, schválenie programu rokovania – M. Demény

Rokovanie komisie otvoril a viedol predseda komisie Miroslav Demény,  ktorý privítal 
členov komisie  a  oboznámil  ich  s  programom rokovania a predmetom činnosti komisie.

Uznesenie č.  01/11/2022: Komisia  schvaľuje program svojho rokovania dňa 28.  11.  2022 
podľa pozvánky.

Hlasovanie: Za: 5 (Demény, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Ing. Krnáčová, Piku) 
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 0 

K bodu č. 2: Návrh na schválenie 3. zmeny rozpočtu mesta vrátane zmeny rozpočtov RO 
a PO na rok 2022 – M. Erősová

Uznesenie č. 02/11/2022: Komisia odporúča schváliť predložený materiál.

Hlasovanie: Za: 5 (Demény, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Ing. Krnáčová, Piku) 
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 0 
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K bodu č. 3: Plnenie uznesení – Mgr. Halyák

Uznesenie  č.  03/11/2022: Komisia  berie predložený  materiál  na  vedomie.  Uznesenie 
č.  15/02/2016 mení  tak,  že odporúča  zvýšenie intenzity  osvetlenia  a osadenie  signalizácie 
upozorňujúcej na chodca na priechode pre chodcov pri rodinnom dome na Košickej 2.

Hlasovanie: Za: 5 (Demény, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Ing. Krnáčová, Piku) 
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 0 

K bodu č. 4: Rôzne

Ing. Hanuštiak opätovne predložil podnet občana M. K., ktorý požiadal o osadenie retardérov 
pri  priechodoch  pre  chodcov  na  celú  šírku  vozovky  na  Aleji  Jána  Pavla  II.  Na  základe 
následnej diskusie komisia prijala uznesenie:

Uznesenie  č.  04/11/2022: Komisia  odporúča  doplniť  retardéry  na  celú  šírku  vozovky  pri 
križovatkách Alej Jána Pavla II. – Zakarpatská ul. a Medzimlynská ulica. Odporúča zvýšiť 
intenzitu  osvetlenia  na  priechodoch  pre  chodcov  pri  týchto  križovatkách.  Ruší  uznesenia 
č. 03/11/2021, č. 04/04/2021 a 05/04/2021, ktoré si protirečili. 

Hlasovanie: Za: 5 (Demény, Mgr. Bischof, Ing. Hanuštiak, Ing. Krnáčová, Piku) 
        Proti:  0
        Zdržal sa: 0

                    Nehlasovali: 0
                    Neprítomní: 0 

K bodu č. 5: Diskusia

Viacerí členovia komisie nadniesli požiadavku na zabránenie vjazdu vozidiel do priechodov 
pre peších ústiacich na Nám. baníkov.

Uznesenie č. 05  /11/2022:   Komisia odporúča osadenie mechanických zábran v priechode pre 
peších od Krásnohorskej ulice na Námestie  baníkov pri  pohostinstve „Kelt“ a pri  predajni 
„Chlieb  –  pečivo.“  Ďalej  odporúča  osadenie  mechanických  zábran  v bývalom  Školskom 
priechode pri pobočke Finančnej správy SR a pri bývalom kláštore vincentiek.

K bodu 6: Záver

Predseda  komisie  poďakoval  prítomným  za  účasť,  zaželal  im  príjemné  prežitie  adventu 
a ukončil rokovanie komisie.

          Mgr. Juraj Halyák        Miroslav Demény
           tajomník komisie                     predseda komisie


